

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2146

February 1964

Limited Distribution

LATIN AMERICAN FREE TRADE AREA

National Schedule of Chile

The delegation of Chile has transmitted to the secretariat a copy of the Diario Oficial de la República de Chile of 21 January 1964, containing the text of the decree which makes effective the 1964 Chilean national schedule of LAFTA tariff rates and the schedules of special treatment applicable to imports from Ecuador and Paraguay in accordance with the Montevideo Treaty.

The above-mentioned text, in Spanish, may be consulted at the secretariat offices.

ZONE LATINO-AMERICAINE DE LIBRE-ECHANGE

Liste nationale du Chili

La délégation du Chili a fait parvenir au secrétariat du GATT un exemplaire du Diario Oficial de la República de Chile (Journal officiel de la République du Chili) du 21 janvier 1964, qui reproduit le texte d'un décret donnant effet à la liste nationale chilienne (1964) des droits de douane de l'ALALE et aux listes de régimes spéciaux applicables aux importations en provenance de l'Equateur et du Paraguay conformément au Traité de Montevideo.

Le texte susmentionné, en langue espagnole, peut être consulté au secrétariat.
